
Dagsorden og referat  Dato: 5. marts Tid: 17.00-19.00 

  
Sted: Grønløkkevej 
1 

Emne:  Mødedeltagere:  Anne Cathrine Herløv Rasmussen (Leder - 

Fritidscenter 4 – Syd og Rideklubben), Marie Lykke Sommer Christiansen 

(Pædagogisk leder - Fritidscenter 4 – Syd og Rideklubben), Christine 

Sofie Christensen (barn på JK 6 klasse), Lærke Mertz Thorup (barn på 

Hendonvej 4 klasse).,  

Afbud: Signe Marie Angelo (Ørn Amagerbrogade 4 klasse), Anders 

(medarbejder rep.). Christian Christiansen (barn på Hendonvej 5 klasse) 

Fraværende: Martin Hein (barn på Amagerbrogade 5 klasse) 

  

Formål med mødet:   
   

Forbered:  

Anvendelse af mødets resultat:    
  

Medbring:    

  

  

Emne  

Formål med 

punktet  
(- hvad skal vi 

udrette?)  

Proces  
(hvordan behandler vi 

emnet)  

Varighed  
Beslutning   

(referat – hvem gør 

hvad)  

1.   Endnu engang velkommen til 
alle. 

  Kort præsentation fra alle. 
 

  

2.   Information om hvordan vi 
overordnet arbejder i FC 4 

syd og Rideklubben.   

 
Præsentation fra AC og 
Marie. 

 
Vi arbejder med 

sammenlignelighed ift. at have et 

fælles fagligt sprog på alle 

matrikler, men at man ud fra de 

overordnede principper der er 

aftalt, blive taget ejerskab ude på 

matriklerne.  

Vi har mange forskellige 

udviklingsgrupper hvor i der 

sidder repræsentanter fra alle 

huse og derved alle alderstrin i 

fritidscenteret. Vi er i konstant 

udvikling og prøver så vidt det er 



muligt at være opdateret på hvad 

der rører sig på vores felt. Vi 

ønsker at spille hinanden fagligt 

gode og vælger at prioriterer at 

holde interne oplæg. Både for at 

nogle kan lærer noget nyt og at 

dem der holder oplægget, lærer 

at formidle. I de forskellige 

udvalg er vi opdateret og stiller 

os kritiske på div teorier og 

holdninger. 

Styrken er at vi er store og at vi er 

stærke sammen.  

Efter kurser, oplæg til div. møder 

hvor vi videns deler, tager 

personalet opgaver med tilbage 

til egen matrikel, erfarer og 

evaluerer igen på nye møder.    

3.   Præsentation af det planlagte 

arbejde i ´24 efter faglig 
dialog. 

 
Præsentation fra AC og 

Marie. 

 
Det der skal arbejdes ekstra med 

i ´24 er vores UV som skilte sig ud 

i tilsynet og til den faglige dialog. 

Der har været en hel faglig dag 

med personalet fra dags UV og 

der er endnu en til april. Der er 

sat ekstra ind ift. at få deres 

faglighed på skrift og et kik på 

æstetikken.  

Der er også et fortsat arbejde 

med Rideklubben, som er en 

fritidsklub og der derfor skal 

større faglighed ift. at begrunde 

praksis ud fra pædagogisk 

faglighed.  

Til sidst er der i en af 

udviklingsgrupperne ved at blive 

skriftliggjort vores pædagogiske 

praksis ift. alt det 

overgangsarbejde der bliver 

prioriterer i FC 4 syd og i 

Rideklubben. 



Der blev til dette tilføjet om der 

evt. skulle kigges på en mentor 

ordning til JK overgange fra UV.   

4.  Fremmøde regestring og 
åbningstid. 

 Præsentation fra AC og 
Marie. 

 Forvaltningen kiggede på 

statistikker som kom fra 

resultaterne på AULA.  

Da UV ikke er på AULA, blev der 

derfor sendt egen registrene. Der 

var et lavt fremmøde. Det er der 

politiske øjne på.  

Der blev til dette møde talt om 

åbningstiden skulle tænkes ind  i 

en fredag.  

Rideklubben lå også lavt. Og 

hvad var grunden til dette. Måske 

at det er nyt for personalet at 

huske børnene på at tjekke ind. 

Der er ikke mangel på børn i 

Rideklubben, -men måske 

kommer der ikke så mange hver 

dag som der gør i FC klubberne. 

Det er nu at vi gerne vil invitere 

politikere ned for at få syn for 

sagen. Vi ønsker at få dem i tale 

ift. at økonomien vi får, ikke 

svarer til at få en Rideklub til at 

kører rundt.  

Vi er ved at kigge på åbningstid 

på alle matrikler. Har vi mere 

åbent end vi egentlig skal have.   

5.  Info fra udviklingsgrupper: 
Overgange 
Mediegruppen/mobil debat. 

 Præsentation fra AC og 
Marie. 

 Info fra mediegruppen: denne 

gang var det kun telefonen der 

var på dagsordenen. Der har 

igennem tiden været forskellige 

tiltag. Skulle der lige nu være en 

times adgang om dagen. Ude på 

matriklerne må man selv sætte 

den times adgang. Der er nu sat 

et udvalg som skal holde et 

oplæg på et fællesmøde. Vi 



ønsker selv at være kloge og ikke 

hive udefra kommende ind.  

Hvorfor er det børn og unge 

kommer i klub? Svaret til dette er 

interessant.  

Info fra overgangsgruppen:  

Der var ikke noget at præsenterer 

denne gang. Så forhåbentlig er 

der et færdig skriv til næste 

møde. 

 

Et forslag som der er gode 

resultater med på en af vores 

samarbejdsskoler og som måske 

var noget vi kunne tænke i: 

Sorggrupper, skilsmissegrupper…. 

 

6.       

7.       

 

 


